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Eladó Családi ház, 97 m2, 2 208 m2 telek, Nagybajom
19 500 000 Ft ( ~48 705 € )

Eladó egy családi ház Nagybajomban, kedvező áron!

Adatlap sorszáma: #696900377

Szobák: 3

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Vegyes tüzelés

Építés éve: 1980

Kilátás: Vegyes

Tájolás: Kelet-nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Kábeltévé

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladóvá vált Nagybajomban egy családi ház. Az ingatlan 1980 ban épült 30-as

blokktéglából, tetőhéjazata pala, tetőtere beépithető. Egyenes telken

helyezkedik el, ami pontosan 2208 m2. Az ingatlanba lépve egy központi

közlekedőbe érkezünk, amelyből minden helyiség elérhető. Balra fordulva az

utcafronton két tágas szobát találunk. Középen fürdő és külön wc található, a

főbejárat mellett jobbról pedig egy kisebb szobát rendezhetünk be. A tágas

konyhát étkezővel látták el, ahol a nap végén össze ülhet a család. A ház

melegét központi fatüzelésű kazán biztosítja, amit három éve cseréltek. A meleg

vizet gázbojler szolgáltatja. Az ingatlanban 3 fázis is található, ha esetleg

szükség lenne rá. Szenyvízhálózat bekötve és természetesen vezetékes gáz is

rendelkezésre áll. Tartozik hozzá egy fatároló is a kazánház mellett. Az udvaron

helyet kapott egy garázs. Az ingatlan szerkezetileg jó állapotban van, kis

ráfordítással egy igazán hangulatos családi otthonná válhat. Tágas terei és

praktikus elrendezése kiválló lehetőséget kinálnak a leendő család számára. Az

udvar tágas, világos, kiülőnek, szalonnasütőnek, játszótérnek is bőven van hely.

Az udvar hátsó részén a konyhakert bőségesen ellátja a családot.  A településen

találunk óvodát, iskolát, orvosi rendelőt, boltokat, gyógyszertárat,

üzemanyagtöltő állomást. A legközelebbi nagyváros illetve a Balaton is 30 perc

alatt elérhető.  Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és

időpont egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal

keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait,

az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne

szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a

legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és

eredményes napja!     

Ein freistehendes Haus ist zum Verkauf in Nagybajom geworden. Das Haus

wurde 1980 aus 30 Ziegelsteinen erbaut, das Dach ist mit Schiefer gedeckt, ein

Dachgeschoss kann ausgebaut werden. Es befindet sich auf einem geraden

Grundstück von genau 2208 m2. Wenn man das Haus betritt, gelangt man in

einen zentralen Flur, von dem aus alle Zimmer zugänglich sind. Auf der linken

Seite, an der Straßenfront, befinden sich zwei geräumige Zimmer. In der Mitte

befinden sich ein Badezimmer und eine separate Toilette, und rechts vom

Haupteingang gibt es ein kleineres Zimmer. Die geräumige Küche hat einen

Essbereich, in dem die Familie am Ende des Tages zusammensitzen kann.

Beheizt wird das Haus mit einem zentralen Holzheizkessel, der vor drei Jahren

erneuert wurde. Die Warmwasserversorgung erfolgt über eine Gastherme. Es

gibt auch 3 Phasen in der Immobilie, wenn Sie sie brauchen. Die Kanalisation ist

angeschlossen und natürlich gibt es einen Gasanschluss. Neben dem

Heizungsraum befindet sich auch ein Holzlager. Auf dem Hof befindet sich eine

Garage. Die Immobilie befindet sich in einem guten Zustand und könnte mit ein

wenig Investition ein wirklich gemütliches Familienhaus werden. Die geräumigen

Zimmer und die praktische Aufteilung machen es zu einer hervorragenden

Gelegenheit für eine zukünftige Familie. Der Innenhof ist geräumig und hell, mit

viel Platz für einen Garten, einen Grill und einen Spielplatz. Der Gemüsegarten

im hinteren Teil des Hofes bietet ausreichend Platz für die Familie.  Im Dorf gibt

es einen Kindergarten, eine Schule, eine Arztpraxis, Geschäfte, eine Apotheke

und eine Tankstelle. Die nächstgelegene Großstadt und der Plattensee sind in 30

Minuten zu erreichen.  Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere

Informationen und zur Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte

an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den

Home Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im

Land! Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot benötigen, werden unsere

Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von

Banken das für Sie am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen

schönen und produktiven Tag!     

A detached house has become for sale in Nagybajom. The property was built in

1980 from 30 brick blocks, roof cladding slate, attic can be built. It is situated on

a straight plot of exactly 2208 m2. Entering the property, you come to a central

hallway from which all the rooms are accessible. Turning to the left at the street

front there are two spacious rooms. In the centre there is a bathroom and a

separate toilet, and to the right of the main entrance there is a smaller room.

The spacious kitchen has a dining area where the family can sit together at the

end of the day. The house is heated by a central wood-burning boiler, which was

replaced three years ago. Hot water is supplied by a gas boiler. There are also 3

phases in the property should you need them. Sewerage is connected and of

course there is mains gas. There is also a wood store next to the boiler room.

There is a garage in the yard. The property is structurally in good condition and

with a little investment it could become a really cosy family home. Its spacious

rooms and practical layout make it an excellent opportunity for a future family.

The courtyard is spacious and bright, with plenty of space for a garden, a

barbeque and a playground. The kitchen garden at the back of the yard provides

ample space for the family.  In the village there is a kindergarten, school,

doctor's office, shops, pharmacy, petrol station. The nearest big city and Lake

Balaton can be reached in 30 minutes.  This property is great, right? For more

detailed information and to make an appointment, please call! If you are looking

to buy or sell, please contact the Home Manager! We can help you achieve your

goals, anywhere in the country! Should you need a favourable loan offer, our

advisors will select the most suitable one for you from a wide range of banks,

following a free consultation! Have a wonderful and productive day!     


